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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 3 – 18.02.23 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Jan Fredrik 
Michelet og Grethe Hovland (via Teams) 
Forfall: Ole Konrad Haug 
 
Referent: Grethe Hovland 
 

2023 Sak Ansvarlig 
 

1. 

 

Velkommen – saker til eventuelt 

Til eventuelt, sak om foreningens FB-side. Se sak 6. 

 

Olav 

2. 
 

Oppfølging av saker fra referat fra møtet 8.11.22 og 24.9.22 

Ryddesag og kodelås er kjøpt, oppbevares i pumpehuset til bruk 
for rydding av stier og annet i regi av hytteforeningen. 
 
Fellestur til Sevletunet i august, i år i regi av Steinset og Økteren 
hytteforening, dato ikke fastsatt. Foreløpig info til medlemmene 
kommer. 
 
Oppdatering av medlemslista, finne bedre løsning for felles 
informasjon til bruk for kasserer, leder og sekretær. 

 

Informasjon om styremedlemmer for 2022-23 er meldt inn til 
Brønnøysundregisteret og e-post om medlemskontegent er 
sendt ut. 

Det jobbes videre med oppdatering av kart med gamle navn på 
steder, vann, elever og fjell i Borgemarka.  

 

Det jobbes også kontinuerlig opp mot Steinset og  Økteren som 
vedlikeholder stikartet. Vår hytteforening melder inn om 
sporingskoordinator for de løypene vi rydder og merker og er 
også i dialog om løyper som er under opprydning og merking. 

Og som det også framgår av avsnittet over, jobber Borgermarka 
hytteforening med å rydde og merke løyper. 

 

 
 
Olav 
 
 
Bente og 
Grethe 
 
 
Jan Fredrik, 
Bente og 
Grethe 
 
 
Jan Fredrik 
 
 
 
Ole Konrad, 
Olav og 
Bente 
 
 
Olav 
 
 
 
 
Olav, Ole 
Konrad og 
Arild 
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3. 
 

Andre saker fra planene i årsmøteprotokollen 

Rekruttering av medlemmer. Bente har rekruttert to nye 
medlemmer. Alle i styret oppfordres til å kontakte hyttefolk som 
ikke er medlemmer direkte. Sommerturen i juni tilbys både 
medlemmer og andre i området, slik at vi blir bedre kjent med 
stier og folk. Se sak 5. 

Sti er ryddet ved Skjønnegrammin av Arne Indregård som 
takkes for jobben.  

Hjemmesiden ser ut til å fungere etter hensikten.  Særlig nyttig 
med kartene og at nettsiden ivaretar informasjon om alle 
årsmøter og referater fra møter i nåtid og fortid (foreningen ble 
opprettet i 2014). Kartet på forsiden viser området der 
hytteforeningen har sine medlemmer.  

Informasjon om hvor man får kjøpt fiskekort i Borgemarka og 
omkringliggende områder er under utarbeidelse. Når ferdig, vil 
oversikten kunne sendes medlemmene på e-post. 

 

 
 
Bente og 
hele styret 
 
 
 
 
Ole Konrad 
og Olav 
 
Arild 
 
 
 
 
 
Olav, Arild 
og Bente 

4. 
 

Eventuelle påskeaktiviteter 

Her har vi ikke landet. Vil ikke bli prioritert i år. Styrets 
medlemmer undersøker om det foregår små private skirenn der 
det er ønskelig med en eller annen form for bistand med 
materiell fra hytteforeningen eller om det er medlemmer som 
har noe å bidra med?.  

 

 
 
Bente og 
Grethe 

5. 
 

Medlemstur i juni 

Hytteforeningen vil arrangere en tur for medlemmer og andre 
med tilknytning til Borgermarka via FB-siden vår. Turen vil gå 
fra Borgegrammin på stien som er merket av hytteforeningen og 
opp til Reinsjøfjell, med muligheter for at en del av gruppa går 
en litt kortere tur. Dato er satt til lørdag 24. juni. 

 

 
 
Bente og 
Grethe 

6. 
 

Eventuelt 

Endring av administratorer for FB-siden til foreningen. Olav 
fortsetter, og Bente og Grethe overtar oppgaven fra tidligere 
styremedlemmer. Styret synes FB-siden fungerer godt og takker 
tidligere styremedlemmer Bente Molin Kongsgård og Guro 
Andersen for godt arbeid med oppgaven som administratorer. 

 
 
Olav 
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